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REPUBLIKA HRVATSKA 
MEĐIMURSKA ŽUPANIJA 
OPĆINA PODTUREN 
OPĆINSKO VIJEĆE 
Podturen, 12.06.2017.god. 
 
                                        Z A P I S N I K 
 
                       Sa 2.  sjednice Općinskog vijeća Podturen, održane dana 13.07.2017.god. u 
prostorijama Općine Podturen s početkom u 20 sati. 
 
Sjednicu je pozivom Klasa:021-05/17-01/07, UR.BROJ:2109/13-01-17-01 od 7.srpnja, 
2017.god. sazvala predsjednica Općinskog vijeća Podturen Mirjana Murk pisanim 
putem, te je predsjedavala sjednicom.  
 
Prisutni vijećnici : Branko Krnjak, Damir Srpak, Marijana Cerovec, Petra Jambrošić, 
Vladimir Križaić, Zlatko Vrtarić, Slavko Kocijan,  Mirjana Murk, Vjenceslav 
Hranilović i Vladimir Sabol. 
 
Još su prisutni: Perica Hajdarović, načelnik Općine Podturen,  zamjenik načelnika Općine 
Podturen Vladimir Kodba , pročelnica Ruža Šmitran, novinarka lista “Međimurske novine“ 
Aleksandra Sklepić, novinarka  lista „Međimurje“ Andreja Šmitran i Darinka Mikulić- 
zapisničar.  
Predsjednica Općinskog vijeća Mirjana Murk pozdravlja sve nazočne, te otvara Raspravu 
o Zapisniku sa prethodne sjednice: 
Vijećnik Vladimir Križaić – traži da se u Zapisnik pod točkom 3. (izbor Predsjednika ) 
upiše“ na prijedlog 8 vijećnika Koalicije Nezavisne liste, HSS-a, HSLS-a i SDP –a“ 
Vijećnik Vjenceslav Hranilović-  konstatira da uz poziv na današnju sjednicu nije dobio 
presliku Zapisnika sa prethodne sjednice. 
 
Pristupa se glasovanju: Prisutno 10 vijećnika – Glasovanje 10 za. Te se utvrđuje da je uz 
dopunu Zapisnik sa prethodne 1. sjednice jednoglasno usvojen. 
 
Aktualni sat: 
 
Vijećnica Petra Jambrošić – Pitanje načelniku – mještane Podturna zanima  što je  raspelom 
na  groblju u Podturnu, dokle se došlo u realizaciji? 
Vijećnik Zlatko Vrtarrić – pitanje načelniku – bilo je jako veliko nevrijeme, da li je 
proglašena šteta od elementarnih nepogoda, uništene su zgrade i usjevi? 
Načelnik – Perica Hajdarović – na županiju je poslana prva obavijest o štetama od tuče za 
poljoprivredne kulture i objekte, pripreme oko postavljanja križa na groblju u Podturnu se 
odvijaju ( idejno rješenje). 
Vijećnik Vladimir Sabol – pitanje načelniku – što je sa osobnim automobilima koji su 
oštećeni u tuči. Trebalo bi kontaktirati i osiguranja. 
Vijećnik Branko Krnjak – mještane interesira stanje oko skela. Što se dešava sa skelama tj 
skelarima? 
Načelnik, Perica Hajdarović – skelari su bili  na liječničkom pregledu i nisu zdravstveno 
sposobni po novom Pravilniku koji regulira poslove upravljanja skelom koji je dosta  
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kompliciran i praktički „ u istu ravan stavlja skelara i brodskog kapetana“. U razgovoru s 
predstavnicima Lučke kapetanije oko obima poslova skelara pokušava se iznaći novo 
Rješenje ako bude moguće.  
Vijećnik Vladimir Križaić – mišljenja je da bi vijeće trebalo donijeti Odluku da li općini 
trebaju uopće tri skele. 
Vijećnik Vladimir Sabol – tenisko igralište kod škole je jako malo u funkciji. Tko se brine o 
njemu, kako se koristi i kome se treba obratiti za korištenje? Navodno više mještana ima 
ključeve. Smatra da bi trebalo regulirati korištenje da se točno zna tko je zadužen i pod kojim 
uvjetima se daje igralište na korištenje.  
Načelnik Perica Hajdarović – slaže se s prijedlogom vijećnika V.Sabola – treba urediti 
korištenje igrališta te zadužiti osobu koja će brinuti održavanju. 
Vijećnik Vladimir Sabol – isti problem je i oko deponije za odlaganje šute. Tko je ovlašten 
davati ključeve deponije za odlaganje šute. Mišljenja je da zaposlenici u Uredu to ne bi trebali 
raditi. 
Vijećnika Zlatka Vrtarića interesira da li se plaća zakup poljoprivrednog zemljišta jer ima 
indicije da neki zakupci ne plaćaju najam. 
Načelnik – Perica Hajdarović – provjeriti će za zakup poljoprivrednog zemljišta i dostaviti 
vijećniku pisani odgovor. 
Vijećnica Marijana Cerovec – interesira je tko održava web stranicu općine. Smatra da bi 
stranicu trebalo  bolje urediti  i prilagoditi  za lakše korištenje svima. 
Načelnik,Perica Hajdarović – stranicu održava Ivana Ružić, trenutno je u izradi  nova 
shema. 
 
 Predsjednica vijeća Mirjana Murk konstatira da je predlagatelj Općinski načelnik zatražio 
da se s predloženog dnevnog reda koji je dostavljen vijećnicima,  točka pod rednim brojem  
12.  skine s današnje sjednice, točka 13. postaje 12., točka 14. postaje 13 i točka 15, postaje 
točka 14.  tako da se predlaže sljedeći  
                                                        Dnevni red: 
 
1.Odluka o Općinskim porezima       
2.Pravilnik o provedbi postupaka jednostavne nabave       
3.Odluka o imenovanju Odbora za financije i proračun      
4.Odluka o imenovanju Odbora za komunalnu djelatnost, prostorno uređenje  
     i zaštitu okoliša                          
5.Odluka o imenovanju Komisije za Statut , Poslovnik i normativnu djelatnost 
6.Odluka o imenovanju Odbora za poljoprivredu i procjenu šteta od elementarnih     
    nepogoda     
7.Odluka o imenovanju Komisije za procjenu, prodaju ii kupnju imovine, davanje u  
     zakup i provedbu  natječaja 
8. Odluka o imenovanju Odbora za društvene djelatnosti i stipendiranje studenata                     
9. Odluka o imenovanju Socijalnog vijeća 
10.Odluka o osnivanju i imenovanju Povjerenstva za javna priznanja Općine Podturen                      
11.Odluka o imenovanju Odbora za ljudska prava i prava nacionalnih manjina 
12.Odluka o imenovanju Odbora za gospodarstvo, malo i srednje poduzetništvo i  
  turizam       
13.Odluka o plaći i naknadi za rad načelnika Općine Podturen       
14.Zaključak DVD Podturen   
   
Predsjednica vijeća Mirjana Murk, nakon pročitanog dnevnog rada daje na glasovanje prijedlog 
koji je usvojen jednoglasno (prisutno 10 vijećnika, 10 za).   
 
                                                                  Točka 1. 
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Načelnik Perica Hajdarović – pojašnjava zakonske osnove donošenja nove odluke. 
Vijećnik Damir Srpak – ima primjedbu za izmjenu i dopunu terminologije, tj definiranje 
pojma (utvrđuje ili propisuje), izmjene članaka u odredbama donošenja odluke ( glava  
prijedloga Odluke provjera podudarnosti članaka i stavaka sa Zakonom ). 
Vijećnik Branko Krnjak – isto pitanje članak 6. definirati mjesečno, godišnje ili … ? 
 
Nakon rasprave uz uvažavanje iznijetih primjedbi i provjeru ( Damir Srpak će dostaviti 
pisano usklađen Prijedlog) pristupa se glasovanju.  
Prisutno 10 vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće jednoglasno (10 za) donijelo  Odluku o 
Općinskim porezima.       
 
                                                                   Točka 2.  
 
Načelnik Perica Hajdarović – obrazlaže Prijedlog donošenja pravilnika o javnoj nabavi. Isti 
Pravilnici su i do sada postojali i prema njima se vršila nabava , ali ih je donosio načelnik . 
Sukladno novom Zakonu i preporuka je da  Pravilnik donosi predstavničko tijelo. 
Vijećnik Damir Srpak – smatra da bi bilo bolje da se iznos od 40.000,00 kuna u postupku 
jednostavne nabave smanji na 20.000,00 kuna. Cijena ponude za kriterij , trebalo bi upisati 
najniža cijena ili ekonomski najpovoljnija ponuda, mada ne vidi razlog zašto ne bi samo 
kriterij bio najniža cijena.  
Vijećnik Vjenceslav Hranilović – slaže se s prijedlogom da iznos u članku 4. bude 
20.000,00 kuna, kriterij najniža cijena ili najpovoljnija ponuda. 
Vijećnik Vladimir Križaić – predlaže da se u članku 4. stavak 1. upiše iznos od 30.000,00 
kuna – („sredina“ između predloženog od strane načelnika i vijećnika).   
Vijećnica Marijana Cerovec – i sama se bavi nabavom i smatra da ako je traženo da bude 
30.000, 00 kuna možda je tako lakše u postupku nabave za općinu. I sami imaju dosta dvojbi. 
Nakon iznesenog stav je vijeća  da se u Pravilnik, članak 4.   stavak 1. i 2. , (članak 9. i 10. 
isto) unese iznos od 30.000,00 kuna , te se u čanku  12. upisuje „ Kriterij odabira najniža 
cijena  ili ekonomski najpovoljnija ponuda“. 
 
Nakon dopune i izmjene pristupa se glasovanju. Prisutno 10 vijećnika. Utvrđuje  se  da je 
vijeće jednoglasno (10 za) donijelo Pravilnik o provedbi postupaka jednostavne nabave.       
 
                                                                    Točka 3. 
 
Vijećnik Slavko Kocijan, član Odbora za izbor i imenovanja  čita predložene članove : 
 
1. SLAVKO KOCIJAN- predsjednik 
2. DAMIR SRPAK- član  
3. VLADIMIR SABOL- član 
 
Pristupa se glasovanju ( prisutno 10 vijećnika) te se utvrđuje da je vijeće jednoglasno ( 10 za) 
donijelo  Odluku o imenovanju Odbora za financije i Proračun.                          
 
                                                                   Točka 4. 
 
Vijećnik Slavko Kocijan, član Odbora za izbor i imenovanja  čita predložene članove : 
 
1.VJENCESLAV HRANILOVIĆ – predsjednik 
2. ZLATKO VRTARIĆ- član 
3. DAMIR SRPAK, član 
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Pristupa se glasovanju ( prisutno 10 vijećnika) te se utvrđuje da je vijeće jednoglasno ( 10 za) 
donijelo Odluku o imenovanju Odbora za komunalnu djelatnost, prostorno uređenje   i 
zaštitu okoliša .                         
                                                                 Točka 5. 
 
Vijećnik Slavko Kocijan, član Odbora za izbor i imenovanja  čita predložene članove : 
 
1. VLADIMIR KRIŽAIĆ – predsjednik 
2. TAMARA TURK- član 
3. BRANKO KRNJAK- član 
 
Pristupa se glasovanju ( prisutno 10 vijećnika) te se utvrđuje da je vijeće jednoglasno ( 10 za) 
donijelo Odluku o imenovanju Komisije za Statut , Poslovnik i normativnu djelatnost. 
 
                                                                Točka 6. 
 
  Vijećnik Slavko Kocijan, član Odbora za izbor i imenovanja  čita predložene članove : 
 
1. MIJO NOVAK – predsjednik 
2. VLADIMIR BOBIČANEC-član 
3. JOSIP CEROVEC - član             
 
Pristupa se glasovanju ( prisutno 10 vijećnika) te se utvrđuje da je vijeće jednoglasno ( 10 za) 
donijelo Odluku o imenovanju Odbora za poljoprivredu i procjenu šteta od elementarnih   
nepogoda.     
 
                                                              Točka 7. 
 
Vijećnik Slavko Kocijan, član Odbora za izbor i imenovanja  čita predložene članove : 
 
1. ZLATKO CEROVEC – predsjednik 
2. PETAK IVAN- član 
3. PETRA JAMBROŠIĆ - član 
 
Pristupa se glasovanju ( prisutno 10 vijećnika) te se utvrđuje da je vijeće jednoglasno ( 10 za) 
donijelo Odluku o imenovanju Komisije za procjenu, prodaju ii kupnju imovine, davanje u  
zakup i provedbu  natječaja. 
                                                               Točka 8. 
 
Vijećnik Slavko Kocijan, član Odbora za izbor i imenovanja  čita predložene članove : 
 
1. MARIJANA CEROVEC – za predsjednicu 
2. MANUELA NOVAK- član 
3. NATALIJA KRHAČ-za člana 
 
 Pristupa se glasovanju ( prisutno 10 vijećnika) te se utvrđuje da je vijeće jednoglasno ( 10 za) 
donijelo  Odluku o imenovanju Odbora za društvene djelatnosti i stipendiranje 
studenata.                                                          
                                                                 Točka 9. 
 
Vijećnik Slavko Kocijan, član Odbora za izbor i imenovanja  čita predložene članove : 
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1.BLAŽENKA SKLEPIĆ – za predsjednicu 
2. MARIJANA CEROVEC – član 
3. DINO FILIPOVIĆ – član 
4. KRISTINA TURK – član 
5. Predstavnik nacionalne manjine – član 
 
Pristupa se glasovanju ( prisutno 10 vijećnika) te se utvrđuje da je vijeće jednoglasno ( 10 za) 
donijelo  Odluku o imenovanju Socijalnog vijeća.  
 
 
                                                                  Točka 10. 
 
Vijećnik Slavko Kocijan, član Odbora za izbor i imenovanja  čita predložene članove : 
1. JOSIP LEPEN – predsjednik 
2. VLADIMIR KRIŽAIĆ – član 
3. ANTUN KOLARIĆ – član 
 
 Pristupa se glasovanju ( prisutno 10 vijećnika) te se utvrđuje da je vijeće jednoglasno ( 10 za) 
donijelo Odluku o osnivanju i imenovanju Povjerenstva za javna priznanja Općine 
Podturen.                      
 
                                                                Točka 11.    
 
Vijećnik Slavko Kocijan, član Odbora za izbor i imenovanja  čita predložene članove : 
 
1. PETRA JAMBROŠIĆ – predsjednica 
2. MARIO KOVAČIĆ- član 
3. predstavnik nacionalne manjine 
 
Pristupa se glasovanju ( prisutno 10 vijećnika) te se utvrđuje da je vijeće jednoglasno ( 10 za) 
donijelo Odluku o imenovanju Odbora za ljudska prava i prava nacionalnih manjina. 
 
                                                             Točka 12. 
 
Vijećnik Slavko Kocijan, član Odbora za izbor i imenovanja  čita predložene članove : 
 
1. VLADIMIR SABOL – predsjednik 
2. RUDOLF RAJF-član 
3. MLADEN BOŽIĆ – član 
4. STJEPAN PETROVIĆ – član 
5. IVICA DODLEK - član 
 
Pristupa se glasovanju ( prisutno 10 vijećnika) te se utvrđuje da je vijeće jednoglasno ( 10 za) 
donijelo Odluku o imenovanju Odbora za gospodarstvo, malo i srednje poduzetništvo i  
turizam.       
 
                                                             Točka 13. 
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Načelnik – Perica Hajdarović – obrazlaže razloge donošenja odluke. Načelnik i zamjenik 
načelnika će dužnosti obavljati volonterski uz naknadu, te predlaže da se odrede koeficijenti 
za plaće u iznosu: 
 
- načelnik – 3,00 
- zamjenik načelnika - 1,16 
Osnovica za obračun kao za državne dužnosnike.  
Pristupa se glasovanju ( prisutno 10 vijećnika) te se utvrđuje da je vijeće većinom glasova (6  
za i 4 glasa suzdržan) donijelo Odluku o plaći i naknadi za rad načelnika Općine 
Podturen .      
 
 
                                                           Točka 14. 
Načelnik – Perica Hajdarović – obrazlaže razloge donošenja Zaključka. DVD Podturen je 
pred nabavom kombi vozila za svoje potrebe. Od općine su zatražili Suglasnost da idućih 
godina iz prihoda koje dobiju mogu plaćati rate za leasing automobila. Banka im traži 
suglasnost općine. Priložili su plan i način otplate. U Zaključku koji je predložen vijećnicima, 
isti se obavezuju da će z DVD Podturen osigurati neophodna sredstva u idućim godinama. 
Prikupili su ponude i odabrali ponuđača. 
Vijećnik Vjenceslav Hranilović – nije mu jasno kako su vatrogasci nabavljali vozilo. 
Njihova odluka nije jasna. Nema Zapisnika o nabavi. Smatra da nije dostavljena sva 
dokumentacija i da bi je trebalo zatražiti od DVD-a. Postupci  nabave su propisani Zakonom. 
Vijećnik Vladimir Sabol – zašto im to treba (suglasnost općine). Možda im od općine treba 
garancija za nabavu vozila. 
Vijećnik Damir Srpak – što vatrogasci planiraju sa starim kombi vozilom? 
Vijećnik Vladimir Sabol – predlaže da se odgodi donošenje odluke za iduću sjednicu. 
Vijećnik Vjenceslav Hranilović – neće glasovati za ovaj prijedlog , jer ne zna ništa o vozilu. 
Nije prijedlog dobro pripremljen. 
U tijeku rasprave načelnik Perica Hajdarović odustaje od prijedloga donošenja Zaključka, te 
se o istom ne glasuje. 
 
Dovršeno u 20: 55 sati. 
 
Zapisničar:  
Darinka Mikulić                      
 
 
 
 
                                                                                            Predsjednica  Općinskog vijeća:  
                                                                                                                    Mirjana Murk 


